
Referat fra FAU-møte Berg skole 
6. juni 2023 klokka 18.00-19.20 

Møtet ble avholdt på skolens uteareal. 

Til stede: 

 trinn: Beate H. Fossnes (1a), Magnus Jacobsen (1B), Øystein Svelle (1c) 

 trinn: Henriette Brusgaard (2a), Silje Slettebø (2B), Mari Støen (2c) 

 trinn: Tonje Moe Thompson (3a), Thea Bakken (3b), Anders Sveen (3c) 

 trinn: Terje Hogganvik (4a), Eli K. Langset (4b), Inger-Lise Schwab (4c) 

 trinn: Yngvar Andersen (5a), Heidi Røste (5b), Gro Baardsgaard (5c) 

 trinn: Marianne Haugh (6b), Morten Langholen (6c) 

 trinn: Silje Ellis (7c) 
 
1. Velkommen og valg av referent. 

Inger-Lise (4c) ble valgt som referent. 

2. Godkjenne referat og agenda. 

Agenda for dagens møte og referat fra FAU-møtet 14.03.2023 ble godkjent uten 
kommentarer. 

3. Info fra gruppene våre. 

Agenda punkt 3 ble i sin helhet slått sammen med punkt 7., se under. 

Det ble ikke informert fra de andre gruppene. 

4. 17. mai.  

17. mai markering på Berg var en suksess også i år. Årets arrangementskomité deltar på 
oppstartsmøte med 2024-komiteen. Målet er å sikre muntlig overføring av kunnskap i møte 
på et tidlig tidspunkt. Dette vil spare alle for mange eposter og telefoner i etterkant.   

Forslag til ny «tradisjon» i gjennomføring.  

Saken ble ikke diskutert. 

Nytt flagg i flaggborgen? 

Det har kommet innspill om at FN flagget tas inn i Bergs flaggborg. FAU støtter 
forslaget, men mener saken kan sendes til Elevrådet. Det kan muligens søkes om støtte til 
dette fra Berg skoles venner. FAU v/Yngvar tar kontakt med nytt elveråd til høsten. 

Bedre samkjøring av 17. mai mellom Berg Skole og korpset. 

De fleste barn som går i korps går i Ullevåls skolekorps. Det er viktig for barn som har 
tilhørighet til både Berg og Ullevål at ikke arrangementer kolliderer på 17. mai. Dette er 
tidligere meldt inn til korpset og de er klar over det. Det ble påpekt at problemstillingen 
gjelder flere, ikke bare de som er med i korpset på Ullevål.  

 5. Andre skoledag-samling. Status. Anders 

6. De «nye» foreldremøtene. 



Det var for det meste positive tilbakemelding rundt nytt oppsett. I enkelte klasser kom det 
ingen innspill fra foreldregruppen i forkant av møtene, noe som gjorde at 
foreldrerepresentanten måtte ta ansvar sammen med klassens lærer. Mange opplevde at 
formatet ga eierskap og et mer dialogbasert møte og stilte seg positivt til at ordningen 
fortsetter. 

7. Skolemiljø  

Gruppen som ble nedsatt i møte 14.03.2023 for å jobbe videre med tematikken samarbeid 
og dialog med skoleledelsen om konflikthåndtering og skolemiljø rapporterte fra sitt arbeid. 
Ulike opplevelser rundt konflikthåndtering og ulik nærhetsgrad til problematikken har gjort 
arbeidet utfordrende, men det konstateres at det er en utrygghet blant mange foreldre som 
bør adresseres.  

Under diskusjonen ble det tydelig at foreldregruppen og klassene de representerer har ulike 
erfaringer. Noen klasser opplever større utfordringer enn andre, men også representanter 
fra klasser uten utfordringer støttet unisont opp under verdien av å ha et forsterket fokus på 
et godt skolemiljø barna våre, samt et godt samarbeidsmiljø for foreldre som står i 
vanskelige situasjoner.  
Diskusjonen ble knyttet til innspill som kom til FAU. 

Det kom inn forslag om å invitere inn folk fra aktuelle kompetansemiljø til FAU for å veilede 
videre ved behov. 
FAU står samlet bak og støtter opp om gruppens forslag om å få til en tettere dialog med 
skoleledelsen om skolemiljøet på Berg Skole. 
  
8. Ny leiar i FAU 
Det må velges ny leder for FAU skoleåret 2023-2024. Det er en fordel om ny leder er på plass 
til høstens første FAU-møte. Alle oppfordres til selv å vurdere å melde seg, ev melde inn tips 
til andre kandidater. Alle forslag mottas med takk! 
  

9. Eventuelt 
Ingen saker ble meldt inn under eventuelt. FAU benytter anledning til å takke avtroppende 
FAU-leder for strålende møteledelse og for hans engasjement og innsats som leder i året 
som har gått. 

 


